
Årsberetning Fiskeutvalget 2020/2021.

Det har vel ikke skjedd noe aktivitet denne perioden. Mye grunnet corona-
pandemien, som satte en stopper for det meste. Det har også manglet den store gløden
for fiskegruppa. Derfor trekker jeg meg som leder, og sender stafettpinnen videre til 
den yngre generasjon. Håper på mer glede, og at de finner på noe gøy. Jeg er fortsatt 
medlem av fiskegruppa, så hvis den nye lederen trenger hjelp, så stiller jeg. Takk for 
meg.

Rune Grorud


